
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 29.03.2023 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse: Kristina, Birger, René, Marlene, Benedikte, Charlotte, Kirstine, Peer, Tonning, Torben, Charlotte, Marianne og 
Maja 
Afbud fra: Elevrådsrepræsentanterne 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.50 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

 Charlotte Bestyrelsen ønsker at 
budgettet og BTU’en 
sendes ud inden mødet 
fremadrettet til 
orientering.  

17.50-18.00 Nyt fra elevrådet Information Charlotte Der er fulgt op på 
trivselsdagen på 
UngRingsted.  
Elevernes ønsker at få 
mikroovne og elkedler i 
klasserne – der er nedsat 
en arbejdsgruppe, der skal 
lave forslag til bestyrelsen 
og lærerne.  
Eleverne ønsker at 
fællesrummene bliver 
mere hyggelige – der er 
nedsat en arbejdsgruppe. 
Eleverne ønsker bedre mad 
i kantinen – der er nedsat 
en arbejdsgruppe.  

18.00-18.30 Oplæg og drøftelse af BTU  Kristina 
 

Marianne præsenterede 
resultaterne af BTU’en.  
 



Kristina har kontaktet alle 
de forældre, der havde 
givet tilladelse hertil.  
 
Det efterspørges om det er 
en generel tendens, at 7. 
årgang er mere utilfreds 
end resten af skolen?  
 
Vi drøftede 
kommunikationen, og hvad 
forældrene ønsker at vide. 
Bestyrelsen tager det med 
på kontaktforældremødet.  
 
Dagsorden skal laves på 
anden vis næste gang.  
Den laves på et formøde af 
bestyrelsen.  

18.30-19.50 
Inkl kaffepause 

Nyt fra ledelsen Tiltag med fokus på 
arbejdsmiljøet  

Status på 7. årgang - 
herunder elevskabe  

Meddelelsesbog - hvad er 
strategien? 

 

Kristina Der er et højt sygefravær 
på Campusskolen.  
Vi bliver en del af et 
projekt med Howdy.  
Personalet rater deres 
trivsel.  
 
Hvordan kan bestyrelsen 
hjælpe til med at skabe 
noget fælles omkring 
vikardækningen.  
 
Der bliver skrevet ud til 7. 
årgangsforældre. 
Der er noget, der ikke 
fungerer på 7. årgang og 
det er hårdt at være i som 
lærer.  
Tilsynet øges og der 



signaleres større 
tilstedeværelse.  
Det er drøftet på 
bestyrelsesmødet, hvordan 
vi kan understøtte arbejdet 
med 7. årgang.  
Vi kan lave et temamøde.  
 
Vi mødes i forlængelse af 
kontaktforældremødet og 
afholder et ekstra 
bestyrelsesmøde. 
 
Kontaktforældremøde 
handler om trivsel og 
kommunikation mellem 
forældre og skole.  
Det rykkes til d. 26.4. 
Bestyrelsesmøde 
efterfølgende til kl. 21.00.  
 
Vi oplever, at elevskabene 
ikke bliver brugt.  
Bestyrelsen bakker op om, 
at der fjernes et antal 
skabe og barberes ned til 
det, som der reelt bliver 
brugt.  
 
 

19.50-20.20 Budget 2023  Kristina Budgettet sendes ud og der 
inviteres til et virtuelt 
møde.  

20.20-20.30 Evt.  
 
Punkter til næste møde 

 
 
Planlægning af årsmøde 
 

  



Indhold i ny 
brobygningsstrategi 
 

 
 


